
                             
      MESTNA OBČINA LJUBLJANA 
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 
       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si
 
 

Številka:900-168/2009-2-15204 
V Ljubljani, dne 10.09.2009 
 
 

ZAPISNIK 
 
13. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo  09.09.2009 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
13. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 13 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Gregor Verbinc, 
Aleš Vidmar, Marjan-Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar, Tomaž Škorjanc, Jože Zrnec.  
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: / 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič - koordinatorka VI, 
SLS, MU, MOL in Maja Keržan – koordinatorka VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje Sveta ČS Rudnik, 5. korespondenčne seje in 7.  
     izredne seje 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Realizacija finančnega načrta za leto 2009 
4.) Priprava in potrditev finančnega načrta za leto 2010 ter plana malih del za leto 2010 
5.) Oblikovanje predloga za evidentiranje kandidatov za članstvo v Svetu Javnega Zavoda Krajinski  
     park Ljubljansko barje 
6.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje dnevni red.  
Navzočih je bilo 13 članov sveta. Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE, 5. KORESPONDENČNE SEJE IN 7. 

IZREDNE SEJE 
 

Gradivo za sejo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
 
A) Zapisnik 12. redne seje 
 
Predsedujoči je dal predlog sklepa glede zapisnika 12. redne seje na glasovanje.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/13: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik sprejema zapisnik 12. redne seje.  
 
Navzočih je bilo 13 članov sveta. Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/13 je bil sprejet. 
 
Seji se je pridružil Aleš Vidmar.  
 
B) Zapisnik 5. korespondenčne seje 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 5. korespondenčne seje. Metodij Rigler je predlagal, da se v 
bodoče v zapisnikih malo bolj definirajo finančne zadeve ter naredi bolj natančen popis porabe 
sredstev.  
 
Predsedujoči je dal predlog sklepa glede zapisnika 5. korespondenčne seje na glasovanje.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/13: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana sprejema zapisnik 5. korespondenčne 
seje.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/13 je bil sprejet. 
 
 
C) Zapisnik 7. izredne seje 
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 7. izredne seje.  
 
Predsedujoči je dal predlog sklepa glede zapisnika 7. izredne seje na glasovanje.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/13: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana sprejema zapisnik 7. izredne seje. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/13 je bil sprejet. 
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AD 2 

POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 
 

1. Otroško igrišče pri blokih Dolenjska cesta 45 a – f; 15. junija je bila »otvoritev« otroškega 
igrišča, katerega ureditev je financirala tudi četrtna skupnost. Udeležila sta se je predsednik 
sveta Robert Okorn in podpredsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec. 

2. Sestanek v ulici Bena Zupančiča; na pobudo krajanov je bil, dne 23. junija 2009, organiziran 
sestanek v ulici Bena Zupančiča, na katerem je bilo dogovorjeno, da Mestna občina Ljubljana, 
Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet, naroči idejna projekta za ureditev ulice v dveh 
variantah – v obstoječi širini ceste ter v širši izvedbi. Rok priprav projektov je do konca meseca 
septembra 2009. Krajani pa si bodo lahko idejna projekta ogledali na sedežu ČS Rudnik ter do 
konca oktobra potrdili primernejšega. 

3. Ureditev Peruzzijeve ulice; urejanje poteka, težave predstavlja neurejena kanalizacija v 
zgornjem delu, saj odgovora na vprašanje krajanov, kam se bodo priključili še nismo prejeli – 
dopis je bil dne, 10. julija 2009 poslan na Službo za razvojne projekte in investicije MOL. 
Predsednik  sveta Robert Okorn je poudaril, da je bilo s strani ČS Rudnik predlagano, da se 
sočasno z ureditvijo Peruzzijeve ceste, uredi tudi križišče Ob dolenjski železnici, vendar 
problem predstavljajo neodkupljena zemljišča. 

4. Seja sosveta dne, 18.08.2009; poročilo je predstavil predsednik sosveta, gospod Brane Nose. 
Seja je bila sklicana na pobudo oziroma zaradi dopisa, ki ga je prejela ČS Rudnik s strani 
ravnateljice OŠ Oskarja Kovačiča, katera je predlagala sodelovanje pri akciji oziroma Projektu 
Šolska prometna služba. Gre za delo prostovoljcev, ki bi pomagali v akciji Varna pot v šolo v 
času od 01.09.2009 do 11.09.2009, oziroma skozi celotno leto. Na sosvetu so se dogovorili, da 
se obvestilo o projektu pošlje vsem društvom ter se jih pozove k sodelovanju. Dopisi so bili v 
tem tednu poslani vsem društvom. Zbrani na seji pa so se strinjali, da se projekt predstavi tudi 
v Rudniški Četrtinki, v kateri se jih povabi tudi k predstavitvenemu sestanku glede zgoraj 
navedenega projekta. V ta namen je potrebno določiti oziroma izbrati fiksni datum predstavitve. 

       Metodij Rigler je opozoril na težave z drogami na našem območju. Prisotni so se dogovorili, da 
 se na naslednjo sejo povabi vodjo Policijskega okoliša, Blaža Jakliča, da predstavi poročilo o 
 stanju varnosti na našem območju. S strani mestnega redarstva pa je potrebno pridobiti                 
 poročilo o delu redarstva na območju čs.  

5. Prireditev Srečanje krajanov ČS Rudnik dne, 29.08.2009; poročilo o tem je predstavila 
predsednica komisije, Katarina Juvanc Šinkovec. Prireditev je bila izpeljana kljub slabemu 
vremenu. Na letošnje srečanje je bilo povabljenih 16 društev, sodelovalo jih je 14. Navzoči so 
predlagali, da bi v prihodnjem letu prireditev, zaradi poletnih dopustov rajši izpeljali ali v 
mesecu maju ali v mesecu septembru. Glede alternativnega datuma za prireditev pa se niso 
strinjali. Letošnja prireditev je stala cca 3000 EUR, stroškovnik so si prisotni tudi ogledali.  

6. Otvoritev proge MPP številka 19b, skozi Črno vas; Otvoritev proge je bila dne 31.08.2009. S 
Strani sveta so se je udeležili Robert Okorn, Katarina Juvanc Šinkovec ter Metodij Rigler. 
Krajani so bili nove proge izredno veseli. Predsedujoči je  podal tudi informacijo o poteku 
aktivnosti v zvezi s progo MPP do Hauptmanc, kjer je potrebno najprej odkupiti zemljišče za 
obračališče. 

7. Javna razgrnitev OPPN za VP 1/2 Rudnik; Do 25. septembra 2009 na sedežu Četrtne 
skupnosti Rudnik poteka javna razgrnitev OPPN za območje nakupovalnega središča Rudnik. 
Javna razprava je napovedana za dne, 14. septembra 2009, ko bodo prišle tudi strokovne 
službe. Prisotni so se dogovorili, da vsi samostojno pregledajo načrt, strokovna služba pa 
zbere pripombe, na podlagi katerih se nato predsednik sveta in predsednik odbora za 
urbanizem dogovorita, ali bo na to temo sklicana  izredna seja sveta, ali seja odbora.  

8. Drugo: poročilo o Družbenem centru Barje in Ižanski cesti 305: poročilo o tem je predstavil 
Jože Kernc. Opozoril je na predlagano  menjavo zemljišč kjer je sejmišče s strani lastnikov oz. 
njihovega pooblaščenca. 
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AD 3 

REALIZACIJA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2009 
 

S sklicem seje so navzoči prejeli finančni načrt ter pet različnih prošenj za finančna sredstva; 
 
1. ZOLB (Zavod za ohranjanje naravne in kulturne dediščine Ljubljanskega barja) skupaj z MOL v 
letošnjem letu, natančneje dne, 12. septembra 2009 organizira 4. tekmovanje koscev in grabljic za 
pokal Ljubljanskega barja. Mesto Ljubljana zastopa ČS Rudnik oz. krajani s tega območja.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje predlog sklepa št. 4/13: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 420,00 EUR za nabavo sedmih klobukov za 
kosce. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/13 je bil sprejet. 

 
2. Konjerejsko društvo Barje je prosilo za sodelovanje s ČS Rudnik pri izvedbi strokovnega predavanja 
na temo ugotavljanja starosti konja po zobovju ter splošno o konjereji.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/13: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 300,00 EUR  za strokovno predavanje na 
temo konjereje. Predavanje se izvede za vse zainteresirane v ČS Rudnik.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/13 je bil sprejet. 
 
3. Zveza športnih društev Krim v tednu med 21. in 25. septembrom 2009 pripravlja Teden odprtih vrat 
ZŠD Krim, kjer se bodo predstavila društva s svojim programom.  K sodelovanju so povabili vsa 
športna društva z območja četrtne skupnosti.  
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/13: 
Svet ČS Rudnik za oglaševanje prireditve Športni dnevi na Rudniku namenja finančna sredstva 
v višini 488,00 EUR. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/13 je bil sprejet. 
 
4. Katarina Juvanc Šinkovec predlaga novoletni bazar, ki bi bil v Trgovskem centru Dolenjska cesta 
45, med 1. in 2. decembrom 2009. Namen bazarja bo predstavitev in prodaja izdelkov v adventnem 
času. 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/13: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 600,00 EUR za organizacijo in izvedbo 
novoletnega bazarja.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/13 je bil sprejet. 
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5. Katarina Juvanc Šinkovec je opozorila, da za  izvajanje ustvarjalnih delavnic, ki so bile v okviru 
sklopa aktivnosti potrjene na 11. seji (sklep št. 6/11), ni bilo določene višine sredstev. 

 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/13: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 600,00 EUR za izvedbo ustvarjalnih 
delavnic v letu 2009. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/13 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči je dal prav tako na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/13:  
Svet ČS Rudnik pooblašča predsednika sveta Roberta Okorna za  prerazporeditev sredstev, 
glede na ekonomski namen porabe, v skladu s sprejetimi sklepi. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/13 je bil sprejet. 
 
Predsedujoči je predlagal, da ga v primerih odsotnosti nadomešča Katarina Juvanc Šinkovec, saj do 
sedaj ni bil nihče pooblaščen, kar otežuje finančno poslovanje. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/13:  
Svet ČS Rudnik pooblašča podpredsednico Katarino Juvanc Šinkovec za nadomeščanje 
odredbodajalstva v primeru odsotnosti predsednika sveta Roberta Okorna.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/13 je bil sprejet. 
 
Sejo je zapustil  Gregor Verbinc. Na sejo je prišel Klemen Pirc. 
 
 

AD 4 
PRIPRAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2010 

TER PLANA MALIH DEL ZA LETO 2010 
 
 
Osnutek finančnega načrta so navzoči prejeli z vabilom. Sredstva so zmanjšana za 20% v primerjavi  
z letošnjim letom. 
 
ČS Rudnik bi za plan malih del namenila 3889,00 EUR. V zvezi s tem se je odprla dolga razprava; 
razpravljali so o postavitvi hitrostnih ovir na ulici Mihov štradon (ena ovira stane 1.300,00 EUR), 
postavitvi novih košev ter praznjenju, postavitvi klopi ob Botaničnem vrtu, postavitvi klopi na 
Karlovškem mostu, košnji trave za gasilskim domom na Barju, ipd. V bodoče bi morali urediti poti za 
kolesarje, urediti oziroma nadgraditi otroška igrišča z novimi igrali.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/13:  
Svet ČS Rudnik sprejema finančni načrt za leto 2010 ter plan malih del za leto 2010. 
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Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 11/13 je bil sprejet. 

 
 

AD 5 
OBLIKOVANJE PREDLOGA ZA EVIDENTIRANJE KANDIDATOV ZA ČLANSTVO V SVETU 

JAVNEGA ZAVODA KRAJINSKI PARK LJUBLJANSKO BARJE  
 
 
Glede na to, da je Mestna občina Ljubljana objavila postopek evidentiranja kandidatov za članstvo v 
Svetu Javnega zavoda Krajinski park Ljubljansko barje so navzoči s strani ČS Rudnik za člana 
predlagali Jožeta Kernca. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/13:  
Svet ČS Rudnik za članstvo v Svetu Javnega Zavoda Krajinski park Ljubljansko barje predlaga  
Jožeta Kernca. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 12/13 je bil sprejet. 
 

AD 6 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
A.) 
Andreja Vrtačnik Kremžar je predlagala ureditev hitrostnih ovir na ulici Mihov štradon. V zvezi s tem so 
se navzoči strinjali, da bi morali zbrati najmanj 70% podpisov vseh krajanov. Njihovo smotrnost pa bi 
obrazložili s tem, da se na tem delu nahaja tudi del poti »Pot spominov in tovarištva«.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/13:  
Svet ČS Rudnik predlaga pobudnikom hitrostnih ovir v ulici Mihov štradon, da zberejo podpise 
najmanj 70% krajanov ZA postavitev ovir. V kolikor bodo podpisi zbrani, se pristojni službi 
MOL predlaga izvedbo. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 13/13 je bil sprejet. 
 
B.) 
Mag. Andreja Troppan je predlagala, da se pozove Oddelek za gospodarske javne službe in promet 
za ureditev cestišča v celotni neposredni bližini nakupovalnega centra na Rudniku, še posebej na 
problem dvignjenih delov cestišča, zaradi katerih osebna vozila zadevajo ob njih. 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 14/13:  
Svet ČS Rudnik opozarja pristojno službo MOL k ukrepanju zaradi uničenih cest v NS Rudnik, 
hkrati tudi predlaga dokončanje pločnika ob priključku z Dolenjske ceste.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
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Sklep št. 14/13 je bil sprejet. 
 
C)  
Vojko Perhavec je predlagal postavitev vsaj ene ovire na ulici Livada. Navzoči so se ponovno strinjali, 
da je potrebno zbrati 70% podpisov krajanov. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 15/13:  
Svet ČS Rudnik predlaga pobudnikom hitrostnih ovir v ulici Livada, da zberejo podpise 
najmanj 70% krajanov ZA postavitev ovir. V kolikor bodo podpisi zbrani, se pristojni službi 
MOL predlaga izvedbo. 
 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 15/13 je bil sprejet. 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan, predsedujoči pa je sejo zaključil ob 19,25 uri. 
 
 
 
Zapisali: 
Maja Keržan 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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